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S  t  a  r  o  s  t  a      o  b  c  e      B  á  n  o v 

 Číslo: V/ 2019       Bánov 2.5.2019 

Z Á P I S N I C A 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva,  ktoré sa uskutočnilo 2. mája 2019 t. j. vo štvrtok 

o 16 : 30 hod. v zasadačke obecného úradu v Bánove, s nasledovným programom: 

 

1. Otvorenie zasadnutia – PhDr. Miloš Rybár, starosta obce  

2. Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ – PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

3. Zloţenie sľubu poslankyne OZ Mgr. Petronely Mazúchovej a prevzatie osvedčenia 

o zvolení ako náhradníčky za poslanca MVDr. Juraja Šimuneka, ktorý sa vzdal 

mandátu poslanca OZ 

4. Voľba člena Rady školy 

5. Menovanie sobášiaceho poslanca 

6. Voľba člena do Komisie verejného záujmu 

7.  Riešenie problematiky Zberného dvora 

8.   Záver     

 

 

 

 

 

 

    PhDr. Miloš Rybár 

           starosta obce Bánov 
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P r í t o m n í 
 

sú vlastnoručne podpísaní na prezenčnej listine, ktorá je súčasťou zápisnice. Zasadnutia 

obecného zastupiteľstva  sa zúčastnilo 9 poslancov. Z rokovania OZ sa ospravedlnili 

poslanci : Mgr. Miroslava Petrášová. 

 
1. Otvorenie  
 
Starosta obce PhDr. Miloš Rybár otvoril a viedol zasadnutie OZ, ktoré bolo zvolané podľa 

odseku 1, § 12, zákona č. 369/1990 Zbierky o obecnom zriadení. Za zapisovateľku určil 

pán starosta pani Ivanu Kršákovú. Overovateľmi zápisnice z predchádzajúceho IV. 

zasadnutia boli PhDr. Helena Juríková a p. Michal Rácek. 

K predchádzajúcej zápisnici neboli ţiadne pripomienky. Za overovateľov správnosti V. 

zasadnutia Obecného zastupiteľstva určil pán starosta Ing. Ivana Valachoviča a Ing. 

Mariána Krajčíra. 

Za členov návrhovej komisie určil pán starosta poslancov PhDr. Helenu Juríkovú, Mgr. 

Soňu Kleinovú a Mgr. Martinu Kováčovú.   

 

Hlasovanie:    za: 9: Ing. Marek Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič, Michal 

Rácek, PhDr.  Helena Juríková, Mgr. Martin Dananai, Mgr. Martina 

Kováčová, Ing. Marián Krajčír, Mgr. Soňa Kleinová 

          proti: 0 

    zdrţal sa: 0 

2. Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ 

 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár dal v úvode rokovania hlasovať za navrhnutý program. 

OZ v Bánove schvaľuje navrhnutý program rokovania.  

 

Hlasovanie:    za: 9: Ing. Marek Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič, Michal 

Rácek, PhDr.  Helena Juríková, Mgr. Martin Dananai, Mgr. Martina 

Kováčová, Ing. Marián Krajčír, Mgr. Soňa Kleinová 

          proti: 0 

    zdrţal sa: 0 

3. Zloženie sľubu poslankyne OZ Mgr. Petronely Mazúchovej a prevzatie osvedčenia 

o zvolení ako náhradníčky za poslanca MVDr. Juraja Šimuneka, ktorý sa vzdal 

mandátu poslanca OZ 

  
Starosta obce PhDr. Miloš Rybár privítal prítomnú podpredsedníčku  miestnej volebnej 
komisie Mgr. Paulu Ráckovú, ktorej odovzdal slovo. Mgr. Paula Rácková  vyzvala Mgr. 
Petronelu Mazúchovú náhradníčku za poslanca MVDr. Juraja Šimuneka, aby zloţila sľub 
poslankyne OZ a prevzala si osvedčenie o zvolení. 
Mgr. Petronela Mazúchová : 
 
„ Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať 
záujmy obce, dodržiavať Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a ostatné 
všeobecné záväzné právne predpisy, a pri výkone svojej funkcie poslanca obecného 
zastupiteľstva ich budem uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia.“ 
 
Následne Mgr. Petronela Mazúchová podpísala sľub, prevzala si osvedčenie o zvolení za 
poslanca a poďakovala svojim voličom. 
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Starosta obce PhDr. Miloš Rybár poprosil predsedu návrhovej komisie, aby predniesol 

návrh na uznesenie. 

OZ v Bánove berie na vedomie, ţe MVDr. Juraj Šimunek sa vzdal dňa 24.4.2019 mandátu 

poslanca obedného zastupiteľstva v Bánove 

 

 

 

Hlasovanie:    za: 10: Ing. Marek Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič, 

Michal Rácek, PhDr.  Helena Juríková, Mgr. Martin Dananai, Mgr. 

Martina Kováčová, Ing. Marián Krajčír, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. 

Petronela Mazúchová 

          proti: 0 

    zdrţal sa: 0 

 

OZ v Bánove konštatuje, ţe novozvolená poslankyňa : Mgr. Petronela Mazúchová, zloţila 

zákonom predpísaný sľub poslanca OZ a prevzala si osvedčenie o zvolení ako náhradníčka 

za poslanca MVDr. Juraja Šimuneka, ktorý sa vzdal dňa 24.4.2019 mandátu poslanca 

OZ.  

 

Hlasovanie:    za: 10: Ing. Marek Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič, 

Michal Rácek, PhDr.  Helena Juríková, Mgr. Martin Dananai, Mgr. 

Martina Kováčová, Ing. Marián Krajčír, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. 

Petronela Mazúchová 

          proti: 0 

    zdrţal sa: 0 

 

4. Voľba člena Rady školy 

 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár otvoril diskusiu k tomuto bodu. Prítomní poslanci sa  

vzájomne zhodli a za člena rady školy navrhli poslankyňu  Mgr. Petronelu Mazúchovú, 

nakoľko pracuje v školstve. 

 

OZ v Bánove schvaľuje za člena rady školy Mgr. Petronelu Mazúchovú z poslancov OZ , 

ako náhradníka za poslanca MVDr. Juraja Šimuneka, ktorý sa vzdal dňa 24.4.2019 

mandátu poslanca OZ.      

    

Hlasovanie:    za: 10: Ing. Marek Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič, 

Michal Rácek, PhDr.  Helena Juríková, Mgr. Martin Dananai, Mgr. 

Martina Kováčová, Ing. Marián Krajčír, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. 

Petronela Mazúchová 

          proti: 0 

    zdrţal sa: 0 

 

5. Menovanie sobášiaceho poslanca 

 
Starosta obce PhDr. Miloš Rybár otvoril diskusiu k tomuto bodu. Prítomní poslanci sa 
vzájomne zhodli a za sobášiaceho poslanca navrhli poslankyňu Mgr. Soňu Kleinovú. 
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OZ v Bánove poveruje Mgr. Soňu Kleinovú poslanca obecného zastupiteľstva ako 
sobášiaceho poslanca ako náhradníka za poslanca MVDr. Juraja Šimuneka, ktorý sa vzdal 
dňa 24.4.2019 mandátu poslanca OZ. 
 
Hlasovanie:    za: 10: Ing. Marek Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič, 

Michal Rácek, PhDr.  Helena Juríková, Mgr. Martin Dananai, Mgr. 

Martina Kováčová, Ing. Marián Krajčír, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. 

Petronela Mazúchová 

          proti: 0 

    zdrţal sa: 0 

 

6. Voľba člena do Komisie verejného záujmu 

 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár otvoril diskusiu k tomuto bodu. Prítomní poslanci sa 
vzájomne zhodli a za člena do Komisie verejného záujmu navrhli poslanca Mgr. Martina 

Dananaia. 
 

OZ v Bánove volí a ustanovuje do Komisii verejného záujmu člena  Mgr. Martina Dananaia 
ako náhradníka za poslanca MVDr. Juraja Šimuneka, ktorý sa vzdal dňa 24.4.2019 
mandátu poslanca OZ.   
 

 

Hlasovanie:    za: 10: Ing. Marek Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič, 

Michal Rácek, PhDr.  Helena Juríková, Mgr. Martin Dananai, Mgr. 

Martina Kováčová, Ing. Marián Krajčír, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. 

Petronela Mazúchová 

          proti: 0 

    zdrţal sa: 0 

 
 

7. Riešenie problematiky zberného dvora 

 
Starosta obce PhDr. Miloš Rybár otvoril diskusiu k tomuto bodu. Ing. Marián Krajčír 
v úvode k tomuto bodu zhrnul celú genézu kde bola pôvodne naplánovaná výstavba 
zberného dvora. Prítomným poslancom bol predloţený pôvodný územný plán a projekt 
zberného dvora. PhDr. Helena Juríková tieţ podrobne vysvetlila, ako bola výstavba 
plánovaná, čo všetko mala budova zahŕňať, kde mali byť uskladnené mechanizmy a 
skonštatovala, ţe projekt je znova podaný v tejto podobe a je preň vydané aj stavebné 
povolenie. Ing. Marek Šimunek vravel o tom, ţe nájomná zmluva so Slovenským 
pozemkovým fondom končí 21.5.2019. Mal za to, ţe najrozumnejšie by bolo dať predĺţiť 
zmluvu so Slovenským pozemkovým fondom na ďalších 10 rokov a otvoriť územný plán 
obce. SPF by pre účel verejno-prospešnej stavby mal dať obci  pozemok zadarmo. Ďalej 
PhDr. Helena Juríková podrobne vysvetlila snahu bývalého vedenia o nájdenie vhodného 
pozemku v obci Bánov pre vybudovanie zberného dvora. Vravela o tom, ţe prebehlo aj 
verejné obstarávanie pre vybudovanie zberného dvora, ktoré vyhrala firma Prospekt. P. 
Branislav Oremus vravel o tom, ţe projekt je podaný a podľa všeobecných podmienok 
priechodný. Navrhol ale vymyslieť dočasné riešenie, kde ako alternatívu spomenul  
ponúkaný pozemok od podnikateľa p. Duchoňa ako dočasné riešenie ,pre premiestnenie 
zberného miesta. PhDr. Helena Juríková mala za to, ţe podľa nej je to momentálne jediné 
najrozumnejšie riešenie. Ing. Marián Krajčír navrhol ohradiť zatiaľ pozemok, pre ktorý 
dostala obec stavebné povolenie pre stavbu zberného dvora a navrhol pomaly začať s jeho 
budovaním.  Medzi prítomnými poslancami prišlo k všeobecnej zhode, ţe sa zistia 
podmienky pre stavbu zberného dvora pre ktorý má obec stavebné povolenie na 
prenajatom pozemku.  
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OZ v Bánove odporúča vedeniu obce do siedmich pracovných dní zistiť moţnosti začatia 
výstavby zberného dvora v zmysle projektovej dokumentácie, schváleného územného 
plánu a v zmysle podmienok výzvy MŢP SR. 
 
Hlasovanie:    za: 10: Ing. Marek Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič, 

Michal Rácek, PhDr.  Helena Juríková, Mgr. Martin Dananai, Mgr. 

Martina Kováčová, Ing. Marián Krajčír, Mgr. Soňa Kleinová, Mgr. 

Petronela Mazúchová 

          proti: 0 

    zdrţal sa: 0  

 
 
8. Záver 
  

Starosta obce Bánov PhDr. Miloš Rybár poďakoval prítomným poslancom a hosťom za 

účasť  a  ukončil V. zasadnutie OZ. 
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Overovatelia :  

 

 

Ing. Marián Krajčír     ........................................ 

 

Ing. Ivan Valachovič     ......................................... 

 

 

 

PhDr. Miloš Rybár    .......................................... 

 

Ing. Lenka Melišková            .......................................... 

 

Ivana Kršáková             .......................................... 


